

公司简介 COMPANY PROFILE

慈溪市建明大大汽车电器有限公司是一家专业研发、制造汽车配件和液压快速接头的国内知名企业。公司成立于1994年，目前旗下有汽车起动机、汽车水箱调温器、汽车空气加热器、快速接头及精密铸造五个大型生产车间。经过二十几年的发展，公司拥有250余台国内外先进设备，拥有自己专业的自动化加工及装配流水线，专业齐全的智能检测试验设备。公司的质量保证体系从产品的设计、生产、销售到售后的每一个环节。公司以强烈的质量意识和严格的过程管理使产品的生产流程及工艺完全符合国际IATF 16949:2016质量保证体系，保证每一件出厂的产品都达到国际标准。

经过二十几年的经营，公司产品与扬动股份、潍柴华丰动力、潍坊泰山、沃得农机、联诚农机等多家国内知名主机厂配套，配套比率及厂家逐年增加。同时，公司也与世界各地的客商共赢合作，产品出口到俄罗斯、波兰、日本、乌克兰、土耳其、黎巴嫩和美国等国家，出口比率及商誉逐年提高。

公司竭诚以优良的品质，优惠的价格，完善的售后服务与广大新老客户一起携手共进、共创美好未来。

DADA was founded in 1994. There are five large production workshops where we produce starters, thermostats, air heaters, quick release couplings and precision casting in factory.

In the past 20 years, there are more than 250 advanced production equipments in factory. The professional test equipment is also complete in factory. The quality assurance system had been spread to design, produce, sale and service, and also had been passed by certification of IATF 16949:2016 quality management system.

DADA had established over 20 years supplying thermostat and quick release coupling for aftermarket. In China, we mainly supply our products to some well-known Chinese engine and tractor factory, such as Yangdong (YTO) power, Weichai Huafeng Power Co., Ltd, Weifang Taishan tractor factory, World Group and so on. At the same time, our products are trusted by customers around the world, we have 12 outlets serving valuable clients in foreign market. 3 outlets in Russia, 2 outlets in Poland and 7 outlets in Japan, Ukraine, Turkey and USA.

DADA will continue its excellent tradition: good quality, favourable price, complete service to cooperate with customers.

IATF 16949:2016



专注于流体连接 FOCUS ON FLUID CONNECT

